# 2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

#### **English Ministry Announcements:**

- 1. Praise the Lord that the COVID case counts have stabilized recently. Starting Feb. 13, our church will gradually re-open the in-person services for TM. In-person EM services and Children's Sunday School will continue as long as the Government allows religious gathering to continue under the COVID restrictions. Starting April 3rd, 2022, our Sunday service will begin at 10:30 AM for both EM & TM. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (Apr. 10, 2022) EM service: Sermon speaker---Rev. Tim Li, Sermon Title-- 【The Demands of Discipleship】. Scripture-- Matthew 8:18-22.
- 3. Join us in reading through the Old Testament for 2022: <a href="https://www.bible.com/reading-plans/13630">https://www.bible.com/reading-plans/13630</a>.
- 4. Peace to all brothers and sisters. We will celebrate April birthdays today after the service. Kindly stay to enjoy the birthday cakes and wish our congregations who are born in April a Happy Birthday.
- Please join us for the installation service for Rev. Paul Carr as interim MM pastor today at 11:45 AM, following the TM worship and the April BD celebration. MM worship starts today at Noon in the sanctuary.
- A reminder we will hold a congregational vote for Rev. Tim Li's next term on April 17, 2022. This will be an in-person vote only; for those active church members who cannot attend this vote, please inform your contact group leader in advance.
- 7. Our church will be clearing up the coat room. Please take your belongings such as coats, books, shoes and umbrellas from this area. Anything remaining after April 17 will be placed in a lost and found box for members' pick up.
- 8. There will be a Spring clean-up at our church after Easter; we encourage people to join. We will announce the exact date once it is confirmed.
- 9. Our church is considering to resume lunch after Sunday services starting on May 8th (Mother's Day) and going forward. If anyone is interested in eating lunch at church again, please inform your group leader on the phone list.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom.



## 多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022 年 4月 03日 Weekly Bulletin #896

2022年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

#### 主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 王澄材 David Wang

#### ~~~靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

		所上中 Waiting On the Lor	u · · · · ·					
主	濤 文	The Lord's Prayer	會	眾				
宣	召	Call to Worship	司	會				
聖	詩	Hymn #279主站我心內,無驚惶	自在 會	眾				
啟	應	Responsive Reading21 (詩篇 10	0) 會	眾				
獻	詩	Anthem						
		~~~ 恭守上帝的話 Listen to The	<b>Word</b> ~ ~ ~					
聖	經	Scripture 使徒行傳 27: 21-44	司	會				
講	道	Sermon 【你們放心吧】	梁世隆	牧師				
祈	禱	Prayer	梁世隆	牧師				
聖	詩	Hymn #474冥日只有信靠主	會	眾				
信 仰 告白 Statement of Faith 使徒信經 會				眾				
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~								
奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)						
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具								
祈	濤	Praver	司	會				

	7次1777至77	麻和你,而山雅吃你自忌,我时为阴物复物,口	<b>耐风险 小小以右</b>	ᆽ
祈	禱	Prayer	司	會
報	告	Announcements	司	會
聖	詩	Hymn #508天下萬邦萬國萬民	會	眾
祝	禱	Benediction	梁世隆物	女師
шп	Little	D 4 1		

殿 樂 Postlude

### 報告

- 1. 感謝主,因近來安省的疫情有好轉,本教會將從 <u>02 月 13 日</u>起逐漸開放台語堂的實體崇拜。本教會仍然開放英語堂的實體崇拜及實體兒童主日學,但仍需配合政府在疫情下對於宗教聚會的規定。從 <u>04 月 03 日起</u>,本教會台語堂及英語堂的主日崇拜將同時在上午 10:30 舉行。<u>請大家遵守貼在入口上的注意事項以保</u>會眾健康。
- 2. 下週主日 04 月 10 日由梁世隆牧師證道及主持聖餐禮典。 講題【棕樹基督徒】。經文:詩篇 92:12-15、約翰 12:12-13。 司會;江明雄兄。
- 3. 04 月 10 日招待人員:楊超陽、王淑賢。04 月 10 日環境衛生管理人員:陳呈明、Eleanor Chen。
- 4. 兄弟姊妹平安,今天教會在主日禮拜閉會後,會為4月生日壽星們慶生。請大家閉會後留步,分享生日蛋糕,祝壽星們"生日快樂"。同時於11:45 AM,舉行國語堂 Rev. Paul Carr 授職典禮,由 Rev. Tim Li 李天恩牧師主持。臺恩教會在今日12:00PM 正式啟動國語堂主日崇拜。感謝主!
- 5. 提醒大家,本教會將在4月17日召開和會,鑑選 Tim Li 牧師的下一任期舉行投票。因投票方式只限於實體投票,煩請無法參加和會的會員們提前通知聯絡網上的組長。
- 6. 本教會將在未來幾週清理衣帽間。 請記得帶走您在衣帽間的 隨身物品,例如大衣、書籍、鞋子和雨傘。 4 月 17 日之後, 剩餘的任何物品都將放入失物招領箱中,供會眾領取。
- 7. 復活節後,本教會將舉行春季大掃除。我們鼓勵大家來參加; 確切的日期將會再公佈。
- 8. 本教會考慮從5月8日(母親節)開始,在主日禮拜後恢復午餐。 有興趣再次在教堂享用午餐的人,請通知您在聯絡網上的組長。

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

聖工分拣	本週 This Week (04/03/2022)		下週 Next Week (04/10/2022)		
司會 Worshi	王澄材		江明雄		
司琴 Pianist	~~~		~~~		
領詩 Praise	~~~		~~~		
獻詩 Anthen	1	~~~		~~~	
讀經 Bible R	王澄材		江明雄		
司獻 Offerin	~~~		~~~		
招待 Greeter	Jess Rapanan、 洪素彫		楊超陽、王淑賢		
環境衛生管理 Environmenta	江明雄、周彩蓮		陳呈明、 Eleanor Chen		
投影設計 P.	劉慈敏		劉慈敏		
投影 P. P. Di	何珮瑜		何珮瑜		
主日人數統記 Attendance K	TBD		TBD		
Youth Servan	~~~		~~~		
值月 Month-I	TBD		TBD		
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	主日學	SS	總共 Total
出席 (03/27) Attendance	33	20	8*		61**
奉獻 (03/27) Offering	~~~	~~~	~~~		~~~***

華語出席 MM Attendance: (on line service)

\*Youth: 2 \*\*~~ person stayed for both TM & EM

\*\*\* ~~~

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School-每月第二週、及第四週的星期四上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人查經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容